
Berghem, Oss, 18 september 2019

Betreft: schriftelijke vragen (artikel 41) over onzorgvuldige vergunningverlening

Geacht college van Burgemeester en Wethouders,

Al geruime tijd zijn er berichten over ontevreden inwoners van Oss als het gaat over de vergunningverlening 
voor overlastgevende evenementen. De gebrekkige communicatie en uitgestelde besluitvorming zorgen voor
ergernis en rechtsonzekerheid.

Indien de gemeente Oss een vergunning voor een evenement verleent, maakt zij dit bekend via het 
weekblad Oss Actueel en via de gemeentelijke website. Deze bekendmakingen zijn bedoeld om inwoners te 
informeren over de organisatie van een evenement. Naast deze informatiefunctie is een bekendmaking nodig
om inwoners in staat te stellen bezwaar in te dienen en in het uiterste geval een voorlopige voorziening aan 
te vragen. Inwoners en organisaties moeten tijdig door de gemeente Oss in kennis worden gesteld om 
voorgaande mogelijkheden te garanderen.

Bekendmakingen moeten uiterlijk zes weken voor aanvang van het evenement gepubliceerd worden.

De SP constateert dat bekendmakingen via bovenstaande kanalen niet altijd tijdig plaatsvindt.1 Daarnaast 
worden gemaakte besluiten soms op een later moment aangepast.2 Dit zorgt voor onrust en 
rechtsonzekerheid bij inwoners, belanghebbende organisaties en organisatoren van evenementen. Inmiddels
is dit meermaals voorgekomen met zelfs het afblazen van evenementen tot gevolg.3

De SP stelt hierover de volgende vragen:

1. Erkent het college de noodzaak van zorgvuldige en tijdige besluitvorming voor organisatoren van 
evenement en voor andere belanghebbenden? Zo niet, waarom niet?

2. Herkent het college zich in het beeld dat vergunning verlening en bekendmaking niet altijd tijdig 
verloopt? Waarom is dit het geval?

3. Hoe geeft het college invulling aan zorgvuldige vergunningsverlening, rekening houdend met de 
gevoeligheden die komen kijken bij overlast gevende evenementen?

4. Hoe draagt het college zorg voor een zorgvuldige behandeling van bezwaar op dergelijke 
vergunningen?

We weten dat er een nieuw evenementenbeleid aankomt, dat is al een tijdje zo. Echter, voordat het zover is 
worden er nog steeds evenementen georganiseerd.

5. Wat gaat het college doen om bovenstaande problematiek op te lossen in afwachten van het nieuwe
beleid?

Inmiddels heeft festival Het Wilde Woud een vergunning verleend gekregen, dit is gebeurd op 16 september,
een paar dagen voor aanvang van het festival. Daarmee zijn de mogelijkheden tot bezwaar drastisch 
verkleind. Doordat de vergunningverlening zo kort voor het evenement plaatsvindt, hebben 
belanghebbenden in de praktijk geen kans om hun bezwaren duidelijk te maken.

6. Klopt het dat de geluidsruimte op Vorstengrafdonk (waar voorheen festival LEF! werd gehouden) 
'vol' zit en dat de organisatie van Het Wilde Woud daarom is uitgeweken naar de nieuwe locatie 
naast Nieuw Zevenbergen?

1 Op 20 en 21 septembet vindt het evenement Het Wilde Woud plaats. Bekendmaking van de vergunningsaanvraag 
verscheen in week 36 in Oss Actueel. Dat is 2,5 week voordat het evenement plaatsvindt ipv 6 weken vooraf.

2 In het geval van Het Wilde Woud is de uiteindelijke vergunning op maandag 16 september verleend.
3 Organisatie Osse Kermisfeesten trekt vergunningsaanvraag in. 

https://www.kliknieuws.nl/regio/oss/algemeen/155067/organisatie-trekt-vergunningsaanvraag-osse-kermisfeesten-in



7. Klopt het dat de geluidsruimte voor Nieuw Zevenbergen 'vol' is?
8. Is er overleg geweest met Klankbordgroep Nieuw Zevenbergen? Zo nee, is dat dan omdat het 

festival officieel plaatsvindt vlak naast het terrein van Nieuw Zevenbergen? Als dat niet de reden is, 
waarom dan niet?

9. Is er overleg geweest met bewoners van de Zevenbergseweg wat is er gedaan met hun bezwaren? 
Zo niet, waarom niet?

De toegangsweg Zevenbergseweg loopt dwars door het begrazingsgebied en natuurgebied Herperduin heen.
De weg is over een groot deel niet verlicht. De politie heeft laten weten dat het onverlichte deel 
éénrichtingsverkeer moet zijn en er verlichting geplaatst moet worden. Voetgangers en fietsers mogen niet 
via het verlichte deel van de Zevenbergseweg richting het festival komen en zullen worden omgeleid. Ook 
Dorpsraad Berghem heeft haar zorgen geuit in een brief aan het college.

10. Is het college het met de SP eens dat de locatie Kindervakantiewerk Berghem (enkel toegankelijk via
een zandpad) en Nieuw Zevenbergen feitelijk onvoldoende veilig toegankelijk zijn voor dit soort 
grote festivals? Zo niet, waarom dan niet? Zo ja, is het college ondanks dat dan toch van plan 
vergunningen te verlenen voor dit soort festivals op deze locaties in de toekomst?

Natuurorganisatie IVN heeft haar zorgen geuit aan het college en nogmaals in het Brabants Dagblad van 
woensdag 18 september over de manier waarop de vergunning is verleend en de gevolgen voor de natuur.4 
Op zondag 15 september heeft het IVN een e-mail verstuurd aan wethouder Van Geffen met daarin diverse 
zorgen. Volgens het IVN was toen nog onduidelijk waar het festival zou gaan plaatsvinden.

11. Is er overleg gepleegd met de IVN? Zo nee, waarom niet? Zo ja, wat zijn de antwoorden op hun 
zorgen?

12. Is er gedegen natuuronderzoek gedaan naar de gevolgen van de (nachtelijke) aanpassingen aan de 
Zevenbergsweg en overlast van het nachtelijk verkeer? Zo niet, waarom niet?

13. Hoe verhoudt dit festival en de toegangsweg door het natuurgebied zich met inspanningen om 
Herperduin geschikt te maken voor oa dassen en andere nachtdieren? Klopt het dat nachtelijke 
activiteiten eigenlijk niet mogen plaatsvinden in het natuurgebied?

Het mag duidelijk zijn dat de SP haar vraagtekens heeft bij het proces van vergunningverlening voor festival 
Het Wilde Woud en andere evenementen in Oss. We sluiten ons aan bij diverse organisaties, omwonenden 
en initiatiefnemers.

14. Als het college terugkijkt op het proces van het verlenen van de vergunning voor festival Het Wilde 
Woud, wat is dan in het kort haar oordeel hierover?

15. Hoeveel tijd hebben ambtenaren van de gemeente en ODBN aan het proces besteed? In welke mate
worden deze kosten door de aanvrager vergoed? Is er prioritering voor vergunningsaanvragen? Zo 
ja, wat is die dan?

We hopen op een spoedige beantwoording.

Met vriendelijke groet,

Bas van der Voort en Martijn Tonies
namens de SP Oss

4 https://www.bd.nl/oss-e-o/wilde-woud-krijgt-vergunning-ondanks-bezwaren~af09168ae/


